

# RD13 同步连动隐藏滑轨

Synchronized Movement Full extension undermount drawer slide with soft closing

## 产品描述

### Product Description

抽屉呈现全拉出

全新塑胶组合与阻尼器设计，让抽屉更静音更顺滑流畅。

阻尼器能在 -40°C 到 50°C 温度下稳定地使用。

滑轨内部塑胶配件，可跟据不同功能及材质选择：POM、尼龙、ABS。

塑胶插梢自锁功能：固定好抽屉和滑轨的位置，插上塑胶即可锁定，方便快捷。

抽屉关闭时间：可根据顾客的需要调整。

使用范围：广泛应用在厨房、客厅、浴室、卧室、办公室等其他家具抽屉内

Full extension

More silent, smooth and wonderful soft closing, with the action of new design of plastic system and stainless steel buffer.

New and high quality stainless steel buffer, steady extension in use under the temperature from -40°C to 50°C

Different function different material of accessories inside the slide : POM, Nylon and ABS

Easy lock with plastic adjusting pin

Drawer closing time: can be fixed according to customer requirement.

Widely for kitchen, living room, bathroom, bedroom, office, hotel cabinet, chest of drawers and other drawers used



基本长度 basic length	最小柜深 min. length	订货号 Item no.
10"/250mm	/	<b>RD13-250</b>
12"/300mm	318mm	<b>RD13-300</b>
14"/350mm	368mm	<b>RD13-350</b>
16"/400mm	418mm	<b>RD13-400</b>
18"/450mm	468mm	<b>RD13-450</b>
20"/500mm	518mm	<b>RD13-500</b>
22"/550mm	568mm	<b>RD13-550</b>

## 滑轨安装尺寸

### Size for installation

